



شركة بيت الحديد والصلب المحدودة
IRON AND STEEL HOUSE CO. LTD

نبذة عن الشركة About the company

تأسست شركة بيت الحديد والصلب حديثا في المملكة العربية السعودية في مدينة الرياض وهي شركة متخصصة في مجال صناعة حديد التسليح (8 - 10) مم باستخدام مكائن إيطالية وتقوم أيضا بتجارة وتوزيع جميع أنواع حديد التسليح المستخدم في البناء. نسعى لتكون وجهة معتمدة في تلبية احتياجات السوق السعودي في اعمال الحديد والإنشاءات.

The Iron and Steel House Company was recently established in the Kingdom of Saudi Arabia in the city of Riyadh. It is a company specialized in the field of manufacturing reinforcing steel (8 - 10) mm using Italian machines. It also trades and distributes all types of reinforcing steel used in construction. We seek to be an accredited destination in meeting the needs of the Saudi market in iron and construction works.



حديد تسليح - شبك ارضيات يوجد لدينا

- ← حديد عبد الكريم الراجحي
- ← حديد تسليح الاتفاق
- ← حديد تسليح وطني
- ← حديد تسليح سابك
- ← شبك ارضيات بجميع المقاسات
- ← سلك تربيط
- ← حديد مقصوص





شركة بيت الحديد والصلب المحدودة
IRON AND STEEL HOUSE CO. LTD

نبذة عن تصنيع الحديد

تمثل قضبان التسليح الخرسانية (حديد التسليح 8 - 10) مم غالبية إنتاج شركة بيت الحديد والصلب وهي مصنوعة وفقاً للمعايير الدولية.

Concrete reinforcing bars (rebars) represent the majority of IRON AND STEEL HOUSE production. They are made according to international standards

يتم معالجة حديد التسليح الملفوف من خلال عمليات القطع والثني اللائقة وخطوط التقويم لإنتاج الأشكال والقضبان المستقيمة للبناء

Rebar in coil is further processed by downstream cut and bend operations and straightening lines to produce shapes and straight bars for construction.



الكافة هي سيخ حديد يتم ثنيه بعدة طرق لتكوين شكل الكافة المصمم.

يتم ربط أسياخ التسليح بها حتى لا تسقط ويمكن صبها وحتى تعمل كمجموعة واحدة ويمكن صبها وحتى تعمل كمجموعة واحدة

Stirrups rebar

It is an iron bar that is bent in several ways to form a designed shape. Reinforcement bars are attached to it so that it does not fall. It can be cast and even work as a single group.

حديد التسليح الملفوف

تستخدم الصناعات اللاصقة قضبان الأسلاك ذات الدرجة المسحوبة لإنتاج الشبكة والمسامير والشماعات والبراغي والأسلاك الشائكة وشبكة السياج وأسلاك الربط وما إلى ذلك.

Rebar in coil

Drawing grade wire rods are used by downstream industries to produce mesh, nails, hangers, screws, barbed wires, fencing mesh, binding wires.



شركة بيت الحديد والصلب المحدودة
IRON AND STEEL HOUSE CO. LTD